
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

 

Onsdag den 25. oktober 2023, Kl. 17.30 – 20.00  

Deltagere: 
 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maggi 
Møller Knudsen, Pernille Bech Wulff, Ida 

Hagen, Maria Jelstrup Munk.  
 

Elevråd: Elliot 
 
Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Kamilla Burla, Jon Haugaard Meineche, 

Bettina Jansen, Jesper Boysen, Nicolai de 
Vries 
 

Afbud: Søren Schou, Isabell 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 
 

1. Ordstyrer 
 

Kl. 17:30 – 17:35 
 

Naja blev valgt som ordstyrer 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
Kl. 17:35 – 17:40 

 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:40 – 18:00 
 

a) Eleverne 

Elevrådet har været til arrangement på 
Ungdomsøen, hvor temaet var digital 

dannelse. Det var en rigtig god dag.  
 

b) Medarbejderne 

I udskolingen er det blevet drøftet hvilke 
forventninger, man kan have til forældres 

brug af aula, hvor der er nogle forældre, som 
kan være svære at få kontakt til.  
Vi tager dette tema på som et punkt til 

kommende bestyrelsesmøde. 
 

I KKFO´en skal vi til at planlægge Halloween 
og jul, og så er vi så småt i gang med 



forberedelserne til at tage i mod nye børn til 

maj 2024. 
 

På mellemtrinnet er der i elevrådet lavet et 
samarbejde med foreningen ”Skoleliv i Nepal.  
Der er kommet flere nye elever på 6. årgang 

inden for den seneste måned.  
c) Ledelsen 

Vi har netop afviklet motionsdag, og det har 
fået en væsentlig højere kvalitet, end det har 
haft tidligere.  

 
Vi vil i ledelsen i løbet af efteråret lave et 

undersøgelsesdesign for at undersøge 
overgangen fra 6. til 7. klasse samt 
udskolingsmodellen. Vi havde bedt om 

forvaltningens hjælp, men dette er ikke 
muligt, så vi laver designet selv.  

 
I skoleledelsesgruppen i område Brønshøj 

Vanløse (BV) har der været en dialog om 
skoleskiftere, og Kirkebjerg er den skole, som 
modtager flest elever. Både alm. 

skoleskiftere og skoleskiftere med rådgivning.  
 

KKFO Bjerget 
Der mangler to pædagoger, og vi må se ift. 
økonomien, om vi besætter begge stillinger.  

 
Der startes et nyt koncept op omkring 

overgangen fra børnehave til fritidshjem og 
KKFO, hvor vi lavet et nyt program.  
 

Der har været pædagogisk tilsynsdialog.  
 

d) KKFO Forældreråd 
Der er blevet aflyst et møde i KKFO 
Forældreråd i special. 

 
Der er forældremøde i KKFO´en med valg til 

forældrerådet den 26. oktober. 
 
KKFO forældrerådene skal inviteres med på 

et bestyrelsesmøde til drøftelse af et fælles 
tema.  

 
e) Forpersonen 

Forpersonen havde ingen meddeleleser 

 

4. Evaluering af det pædagogiske 

personales dag 
 

Drøftelse & beslutning 
 
Kl. 18:00 – 18:10 

Det var en hyggelig dag, og lærerne var 

meget taknemmelige over de flotte gaver, 
beskeder o.l., de fik fra forældre og elever.  

Formen for dagen er god. Det fungerede 
godt, at informationen blev sendt ud til alle 
forældre og ikke blot til kontaktforældrene.  



5. Det videre arbejde med principper 

- skoleårets organisering 
 

Drøftelse 
 
Kl. 18:10 – 18:30 

 

Bilag vedlagt 

Vi afventer at beskrive udskolingsmodellen, 
til vi har lavet vores interne undersøgelse af 

overgangen fra 6. til 7. klasse. 
 
Der var enkelte redigeringsmæssige 

kommentarer til princippet, som revideres ift. 
disse.  

Pause 
 

Kl. 18:30 – 18:50 
  

 

6. Revision af forretningsorden 
 
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 18:50 – 19:05 

 

Bilag vedlagt 
Der laves en enkelt ændring i 
forretningsordenen ift. 

forældrerepræsentation. Med den ændring 
blev forretningsordenen godkendt.  

7. Økonomi – aktuel situation 

 

Orientering & drøftelse  
 
Kl. 19:05 – 19:35 

 

Der er et markant faldende antal indmeldte 
børn i KKFO special. Iflg. prognosen går vi ud 

af budgetåret med et underskud på 
700.000kr, og der er yderligere en 
besparelse i KKFO special på 1.400.000kr i 

2024. 
 

På grund af denne udvikling er der behov for 
at foretage en reel nedskæring i antallet af 
medarbejdere i KKFO special. Det sker ved, 

at syv medarbejdere er indstillet til 
omplacering i Københavns kommune, hvoraf 

to omplaceres internt til at være fuld tid i 
specialklasserækkens skoledel. 
 

I det samlede budget for Kirkebjerg Skole 
kommer vi iflg. prognosen ud af 2023 med et 

samlet underskud på 3.000.000kr, hvor vi 
særligt har et stort merforbrug på drift. Der 

er også et overført underskud fra 2022. 
 
Dette skal skolen handle på nu i forhold til 

budgetlægningen for 2024. Der vil bl.a. blive 
indgået en handleplan med forvaltningen om 

at indhente underskuddet over en årrække. 
Det er endnu ikke besluttet, hvor lang denne 
periode bliver.  

 
Skolens ledelse skal nu sammen med 

skolebestyrelsen foretage nogle prioriteringer 
særligt for driften. Det vil ske på nogle af de 
førstkommende møder, så der er besluttet et 

budget for 2024, hvor driften hænger 
sammen. I en foreløbig prognose for 2024 

ser det ud til, at vi på lønsiden balancerer 
budgettet. 



8. Opfølgning – fælles SB-møde i 

område BV den 11/10-23  
 

Orientering & drøftelse  
 
Kl. 19:35 – 19:55 

 

Dette punkt rykkes til næste 

bestyrelsesmøde. 

9. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 
 

Det blev ønsket, at sygefravær for personale 

kommer på som et temamøde.  
 

Næste møde:  
 
Torsdag den 30. november 2023  

kl. 17:00 – 19:30  
Fællesspisning efterfølgende 

 


